

Title (en)

WATCH TO BE CARRIED ON THE WRIST OR IN ANOTHER WAY.

Title (de)

AM HANDELENK ODER AUF EINE ANDERE WEISE ZU TRAGENDE UHR.

Title (fr)

MONTRE A PORTER AU POIGNET OU SOUS UNE AUTRE MANIERE.

Publication

**EP 0213149 A1 19870311 (FR)**

Application

**EP 86901027 A 19860214**

Priority

CH 85385 A 19850225

Abstract (en)

[origin: WO8605007A1] The watch comprises a watch body (1) in the form of a bowl, provided with a groove. In said groove there is inserted a plate (2) to which are attached the ends of the bracelet (14) of the watch. The plate is rendered elastic in its plane by providing a slot (3) which divides the plate into two parts (2a, 2b) interconnected only at one of their ends by a narrow area (5) which enables a relative rotation of the parts, thus modifying the circumference of the plate. When inserting the plate (2) in the watch body (1), this circumference is temporarily reduced by approaching the two parts in the region of the mouth (4) of the slot (3); the elasticity of the plate ensures, after insertion thereof, a perfect connection with the watch body (1).

Abstract (fr)

La montre comprend un corps-montre (1) sous forme de cuvette, portant une rainure. Dans cette rainure est insérée une plaquette (2) à laquelle sont attachées les extrémités du bracelet (14) de la montre. La plaquette est élastique dans son plan ce qui est achevé à l'aide d'une fente (3) qui divise la plaquette en deux parties (2a, 2b), reliées seulement à une de leurs extrémités par une zone étroite (5) qui permet une rotation relative des parties, modifiant ainsi la circonférence de la plaquette. Lors de l'insertion de la plaquette (2) dans le corps-montre (1), cette circonférence est temporairement réduite en rapprochant les deux parties dans la région de l'embouchure (4) de la fente (3); l'élasticité de la plaquette assure, après son insertion, une liaison parfaite avec le corps-montre (1).

IPC 1-7

**G04B 37/16**

IPC 8 full level

**G04B 37/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G04B 37/1486** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605007A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**WO 8605007 A1 19860828**; EP 0213149 A1 19870311

DOCDB simple family (application)

**CH 8600019 W 19860214**; EP 86901027 A 19860214